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Abstract (en)
A rolling support for a moving blade (114) of a switch is proposed, by means of which it is ensured that the moving blade cannot strike its base. To
this end, it is envisaged that the rolling element (90, 92, 94, 96) is supported on at least two spring elements (120, 122) with different characteristics,
each spring element maintaining a resilient state when the rolling element (90, 92, 94) is loaded by the moving blade (114). <IMAGE>

Abstract (de)
Es wird eine Rolleneinrichtung für eine Zunge (114) einer Weiche vorgeschlagen, durch die sichergestellt ist, daß die Zunge auf ihrer Unterlage nicht
aufschlagen kann. Hierzu ist vorgesehen, daß das Rollenelement (90, 92, 94, 96) auf zumindest zwei Federelementen (120, 122) unterschiedlicher
Kennlinien abgestützt ist, wobei bei durch die Zunge (114) belastetem Rollenelement (90, 92, 94) jedes Federelement einen federfähigen Zustand
beisbehält <IMAGE>
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